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Til sammen deltok 42 personer, inkludert styret, revisor og sekretær – 23 var fysisk til 
stede, mens og 19 fulgte møtet digitalt. 
 

Følgende sakspapirer var tilgjengelige i møtet og utsendt til deltakerne 1. oktober: 
Årsberetning, årsregnskap med noter og revisjonsberetning for 2019.  
 

Styreleder Ole-Andreas Rognstad ønsket velkommen og presenterte dagsorden.  
 
1) Årsberetning og årsregnskap for 2019 
Rognstad gjennomgikk styrets beretning, og Lund kommenterte enkelte poster i 
årsregnskapet. Etter en gjennomgang av foreningens plasseringer besluttet styret å ikke 
endre risikoprofil. Økte kostnader i forhold til året før skyldtes at det ikke ble avholdt 
julemøte i 2018, mens både julemøte og foreningens 70-årsjubileum ble arrangert i 
2019. Årsresultatet var på 12 386 kr. Revisors beretning ble opplest, og revisor bekreftet 
denne.  
 

Årsberetning og årsregnskap for 2019 ble godkjent ved akklamasjon, og styret ble 
meddelt ansvarsfrihet.  
 
2) Medlemskontingenter 
Medlemskontingentene for personlige medlemmer, studentmedlemmer og 
foreninger/organisasjoner ble vedtatt uendret på henholdsvis 350 kr, 100 kr og 700 kr. 
 
3) Valg 
Styret hadde i foregående periode bestått av Ole-Andreas Rognstad (styreleder), 
Helge Olav Bergan, Hege Døssland, Irina Eidsvold-Tøien, Astri M. Lund og 
Petter S. Rosenlund.  
 

Styret hadde ikke mottatt andre forslag og innstilte på gjenvalg av de tre som var på 
valg; Eidsvold-Tøien ønsket gjenvalg kun for ett år, mens Lund og Rosenlund ble 
foreslått som styremedlemmer for en ny toårsperiode. Advokat Jan Terje Helmli ble 
foreslått gjenvalg som revisor. 
 

Forslagene ble vedtatt med akklamasjon.  
 

Det ble bemerket at det er prinsipielt uheldig med få utskiftninger i styret. Styreleder 
repliserte at styret har drøftet sammensetningen og at enkelte endringer må påregnes 
framover. 
 
Styreleder hevet møtet kl. 17.30. 


